
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

03 листопада 2021 року                         м. Черкаси                                  № 15

         
 

засідання постійної комісії з питань     

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

 

Всього членів комісії  -   13 

Присутні на засіданні   -     9 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії        –  Віштак І.А. 

секретар постійної комісії    –  Радченко С.В. 

 

Члени комісії: Гайович В.Ю. (при погодженні розпоряджень №№  567, 569,     

                         570, 574, 579, 581, 586, 589, 590, 591, 599, 600, 601, 602, 603,  

                         604), Курбет Є.О., Легойда С.М. (при погодженні  

                         розпоряджень №№ 586, 589, 590, 591, 599, 600, 601, 602, 603,   

                         604), Новицький І.В., Радуцький О.Р., Погорілий В.Г.,  

                         Яріш А.А.  

                          

ВІДСУТНІ члени комісії: Вельбівець О.І.,  Куліков В.В., Осадчий В.О., 

Савчук Г.К. 

                          

Присутні запрошені:  

        Дмитрієв Володимир Олександрович – заступник директора 

Департаменту  інфраструктури та житлово-комунального господарства 

обласної державної адміністрації;  

      Запорожець Людмила Віталіївна – головний спеціаліст-бухгалтер відділу 

фінансового забезпечення Управління освіти і науки обласної державної 

адміністрації; 

       Кравченко Наталія Миколаївна – директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації; 

       Лапін Андрій Сергійович – директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації; 
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       Ляпунова Марина Анатоліївна – начальник відділу стратегічного 

планування, фінансового обліку та звітності Управління культури та охорони                                                                        

культурної спадщини обласної державної адміністрації; 

       Савенко Юрій Павлович – начальник Управління охорони здоров’я  

обласної державної адміністрації; 

       Чикало Руслан Олександрович – директор Департаменту соціального 

захисту населення обласної державної адміністрації. 

 

      У засіданні взяли участь:  заступники голови обласної ради Доманський 

Володимир Миколайович, Лісовий Сергій Миколайович, Мушієк Михайло 

Григорович; заступник голови обласної  державної  адміністрації Колосюк 

Галина Володимирівна; заступник начальника відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами виконавчого апарату обласної 

ради Гелеверя Ольга Іванівна.  

 

Порядок денний: 

1. Про погодження розпоряджень обласної державної адміністрації. 

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

       Кравченко Н.М. щодо погодження розпоряджень обласної державної 

адміністрації. 

        Розгляд, погодження та голосування по кожному розпорядженню 

проводились окремо. 

 

1. 1. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 01.10.2021 № 535 „Про перерозподіл видатків 

обласного бюджету та внесення змін до Переліку об’єктів, видатки на які у 

2021 році будуть проводитися за рахунок окремих субвенцій з обласного 

бюджету місцевим бюджетам на соціально-економічний розвиток регіонів“ 

по Управлінню освіти і науки Черкаської обласної державної адміністрації, 

враховуючи звернення Шполянської міської територіальної громади, 

здійснюється  перерозподіл видатків передбачених на капіальний ремонт 

частини приміщень  Шполянського ліцею № 1 та Шполянського ліцею № 3 

Шполянської міської ради  шляхом зменшення видатків споживання та 

відповідного збільшення видатків розвитку (технічна зміна). 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 1). 
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ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  535 від 01.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1. 2. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 12.10.2021 № 550 „Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів“ по Управлінню освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації, за рахунок субвенції, наданої Черкаською міською 

територіальною громадою у сумі 1 202 400 грн, збільшуються призначення 

на заходи, спрямовані на  боротьбу з гострою респіраторною хворобою 

COVID-19, спричиненою коронавірусом SARS-CoV-2, та її наслідками під 

час навчального процесу у закладах загальної середньої освіти. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 2). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  550 від 12.10.2021. 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1.3. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від    21.10.2021 № 557 „Про перерозподіл видатків 

бюджету“ по Управління освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації, у межах загального обсягу бюджетних призначень, 

розподіляються квоти на загальну суму 3,5 млн грн на забезпечення  

бюджетних установ видатками для розрахунків за спожиті енергоносії та 

комунальні послуги. Це внутрішній перерозподіл Управління по школах-

інтернатах і ПТУ. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 3). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  557 від 21.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 
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1.4. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 23.10.2021 № 567 „Про розподіл коштів субвенції 

з державного бюджету“ по Управлінню охорони здоров’я Черкаської 

обласної державної адміністрації збільшуються доходи на суму 16 млн грн за 

рахунок субвенції з державного бюджету для забезпечення централізованою 

подачею кисню ліжкового фонду закладів охорони здоров’я, які надають 

стаціонарну медичну допомогу пацієнтам з гострою респіраторною 

хворобою COVID-19, спричиненою коронавірусом SARS-CoV-2. Перелік 

територіальних громад наведено у додатку до розпорядження, це зокрема: 

       Черкаська міська територіальна громада; 

       Жашківська міська територіальна громада; 

       Золотоніська міська територіальна громада; 

       Смілянська міська територіальна громада; 

       Корсунь-Шевченківська міська територіальна громада; 

       Червоносолобідська сільська територіальна громада.  

 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Радуцький О.Р., який запитав щодо включення третьої Черкаської міської 

лікарні швидкої медичної допомоги до переліку лікарень визначених для 

госпіталізації пацієнтів з COVID-19, а також щодо зменшення фінансування з 

НСЗУ для онкодиспансеру, кількості вільних місць у ковідних відділеннях 

закладів охорони здоров’я області. 

       Савенко Ю.П., який зазначив, що питання стосовно третьої Черкаська 

міська лікарня швидкої медичної допомоги визначає НСЗУ. За наявною у 

нього інформацією, заявка подана і сьогодні повинна бути відповідь.  

       Юрій Павлович зауважив, що вимогою НСЗУ є залучення нових лікарень 

лише в разі розгортання повного ліжкового фонду вже визначених у переліку 

лікарень. У третій лікарні передбачається розгорнути лише 40 ліжок.  

       Віштак І.А., який запропонував начальнику Управління охорони здоров’я  

обласної державної адміністрації підготувати відповіді на запитання 

Радуцього О.Р. та доповісти у кінці засідання. 

       Погорілий В.Г., який порушив питання відкриття ковідного відділення у 

Жашківській центральній районній лікарні. На його думку лікарня 

забезпечена в деякій мірі кисневими концентраторами, але хворих 

доводиться везти в інші лікарні. За минулий день близько тридцяти 

мешканців отримали позитивні тести на коронавірус і доцільно було б 

відкрити відділення для забезпечення своєчасного надання медичної 

допомоги громадянам. 

       Кравченко Н.М., яка зауважила, що на сьогодні при відкритті ковідних 

відділень надаються пріоритети тим лікарням де є централізоване 

забезпечення киснем. У Жашківській лікарні централізована киснева станція 

ще тільки готується і на це виділяються розпорядженням ОДА кошти. 
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       Погорілийй В.Г., який уточнив, що у Жашківській лікарні є 

централізоване забезпечення киснем, а за виділені кошти буде збільшено 

кількість таких місць. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  567 від 23.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1.5. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 23.10.2021 № 569 „Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів, перерозподіл видатків бюджету та внесення змін до Розподілу 

коштів бюджету розвитку на здійснення заходів із будівництва, 

реконструкції і реставрації, капітального ремонту об’єктів виробничої, 

комунікаційної та соціальної інфраструктури за об’єктами у 2021 році“ по 

Департаменту будівництва Черкаської обласної державної адміністрації, за 

рахунок внесення змін у бюджети територіальних громад в частині надання 

субвенцій обласному бюджету,  коригуються деякі видатки по об’єктах, 

зокрема: 

      50 тис. грн виділила Маньківська територіальна громада на 

дофінансування придбання службового автотранспорту для амбулаторії 

загальної практики сімейної медицини; 

      45 200,00 грн надійшли від Іркліїівської сільської територіальної громади  

на об’єкт „Амбулаторія загальної практики сімейної медицини  

по вул. Б. Хмельницького, 94, в с. Васютинці Чорнобаївського району – 

капітальний ремонт“; 

       рішенням Черкаської міської ради зменшено суму субвенції на 

співфінансування інвестиційних проектів на суму 6 174 009,10 грн по об’єкту 

„Будівництво ДНЗ за адресою: вул. Г. Дніпра, 87 м. Черкаси“. 

       За рахунок перерозподілу  1 101 659,00 грн передбаченої субвенції з 

державного бюджету на виконання інвестиційних проектів в рамках 

реалізації заходів, спрямованих на розвиток системи охорони здоров’я у 

сільській місцевості, збільшуються видатки: 

на суму 569 251,00 грн по амбулаторії загальної практики сімейної 

медицини по вул. Привокзальній, 18, в смт Цвіткове Городищенського 

району – капітальний ремонт; 

на суму 532 407,00 грн по амбулаторії загальної практики сімейної 

медицини по вул. Б. Хмельницького, 94, в с. Васютинці Чорнобаївського 

району – капітальний ремонт. 

Також здійснюється перерозподіл видатків обласного бюджету у межах 

загального обсягу бюджетних призначень та збільшуються на                                

50 000,00 грн видатки по об’єкту „Капітальний ремонт приміщень КНП 

„Черкаська обласна дитяча лікарня Черкаської обласної ради“ по вул. 30 
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років Перемоги, 16 в м. Черкаси (виготовлення проектно-кошторисної 

документації та отримання експертного звіту)“. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  569 від 23.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1.6. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 23.10.2021 № 570 „Про внесення змін до 

Розподілу коштів бюджету розвитку на здійснення заходів із будівництва, 

реконструкції і реставрації, капітального ремонту об’єктів виробничої, 

комунікаційної та соціальної інфраструктури за об’єктами у 2021 році та до 

Переліку об’єктів, видатки на які у 2021 році будуть проводитися за рахунок 

окремих субвенцій з обласного бюджету місцевим бюджетам на соціально-

економічний розвиток регіонів“ вносяться зміни по Департаменту 

будівництва Черкаської обласної державної адміністрації. На минулій сесії 

виділялося  600 000,00 грн на об’єкт „Реконструкція очисних споруд 

господарсько-побутових стічних вод в смт. Чорнобай Черкаської області 

(зокрема на коригування проектно-кошторисної документації та отримання 

експертного звіту)“. Означеним розпорядженням вносяться зміни у назву 

об’єкта - „Реконструкція очисних споруд господарсько-побутових стічних 

вод в смт. Чорнобай Черкаської області“. 

         Також вноситься уточнення у назву об’єкта „Проведення заходів 

захисту від підтоплення, направлених на запобігання розвитку небезпечних 

геологічних процесів, усуненню або зниженню до допустимого рівня їх 

негативного впливу на територію і об’єкти за адресою: вул. Миру, 1,              

с. Березняки та вул. Данільченка, від 3 до 7 будинку, с. Велика Яблунівка 

Березняківської територіальної громади Черкаського району Черкаської 

області (розробка проектно-кошторисної документації, проведення 

експертної оцінки кошторисної частини та оцінки впливу на довкілля)“ на 

суму 150 000,00 грн. Цільове призначення коштів не змінюється. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 6). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  570 від 23.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 
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1. 7. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від  28.10.2021 № 574 „Про перерозподіл видатків 

бюджету“ по Департаменту соціального захисту населення Черкаської 

обласної державної адміністрації за рахунок перерозподілу поточних 

видатків на 1 327 184 грн збільшуються призначення на комунальні послуги 

та енергоносії. Частково закриваються питання незабезпечення видатків. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 7). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Гайович В.Ю., попросив пояснити ситуацію. 

       Кравченко Н.М., яка запевнила, що ситуація по обласних закладах є 

контрольованою. Здійснюється моніторинг забезпечення енергоносіями. 

Департаментом фінансів ОДА здійснюється збір інформації від 

теплопостачальних організацій щодо тарифів по теплу для розрахунків та 

забезпечення видатків до кінця року. За наявності резервів розпорядженнями 

ОДА здійснюється перерозподіл таких видатків.  

       Радуцький О.Р., який порушив питання встановлення теплових 

лічильників. 

       Кравченко Н.М., яка зазначила, що доцільно мову вести про 

запровадження режимів економії споживання теплоенергоносіїв. Але, 

враховуючи специфіку обласних установ, в інтернатних закладах, будинках-

інтернатах, лікарнях постійно перебувають люди, то ж не завжди можна 

виключати тепло з метою економії ресурсів. 

       Гайович В.Ю., який запитав щодо врахування меморандумів. 

       Кравченко Н.М., яка пояснила, що врахування меморандумів доцільно 

для територіальних громад. Працівники Департаменту фінансів 

облдержадміністрації обраховували потреби територіальних громад і їх 

ресурс. Якщо громади спрямують свій додатковий ресурс на забезпечення 

енергоносіями значних проблем не повинно бути. По меморандуму деяким 

громадам передбачений трансферт з державного бюджету. 

        Радуцький О.Р., який запропонував рекомендувати структурним 

підрозділам обласної державної адміністрації встановити контроль за 

споживанням теплоенергоносіїв. 

       Чикало Р.М., який повідомив, що 6 інтернатних закладів, які 

перебувають в управлінні Департаменту, отоплюються газовими котельнями.  

Коли ціна за газ почала підніматись до 49 гривень недоставало 6 млн грн. 

Зараз розрахунки за газ проводяться за окремою формулою, укладаються 

прямі угоди із Нафтогазтрейдом. По трьом закладам угоди вже укладено, ще 

по трьом іде перевірка статутної діяльності. Єдина проблема з будинками-

інтернатами які мають централізоване теплопостачання, це в містах Черкаси 

та Звенигородка. На сьогоднішній день не відома по них вартість гігакалорій. 

Також трохи підвищилась ціна на електроенергію. На колегії Департаменту 

соціального захисту ОДА, що відбулася на минулому тижні, всім керівникам 

було дано доручення  щодо економного використання теплової енергії. Поки 
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ситуація контрольована.  

       Гайович В.Ю., який порушив питання відсутності капітальних видатків 

для інтернатних закладів за останні 5 років. 

        Кравченко Н.М., яка зазначила про доцільність продовження роботи з 

переведення інтернатних закладів на альтернативні види палива, адже на 

сьогодні із 14 закладів лише 6 опалюються газом. Запропонувала провести 

необхідні обрахунки та, по можливості, передбачати кошти в обласному 

бюджеті для здійснення таких заходів. 

       Чикало Р.О., який  повідомив, що в усіх інтернатних закладах проведено 

заміну дерев’яних вікон на термо пластикові, проводиться утеплення стін, 

горищ.  

       Віштак І.А., який уточнив пропозицію Радуцького О.Р. та запропонував  

Департменту фанансів обласної державної адміністрації рекомендувати 

структурним підрозділам обласної державної адміністрації постійно вживати 

заходи щодо економії енергоносіїв. Поставив на голосування пропозицію про 

погодження розпорядження обласної державної адміністрації №  574 від 

28.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

 

1.8. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 28.10.2021 № 579 „Про розподіл коштів субвенції 

з державного бюджету“ по Управлінню охорони здоров’я Черкаської 

обласної державної адміністрації збільшуються видатки на суму                         

4 670 300 грн за рахунок надходження субвенції з державного бюджету на 

здійснення підтримки окремих закладів системи охорони здоров’я, зокрема 

це на придбання експрес-тестів для антигена коронавірусу SARS-Cov-2 та 

наборів для відбору біологічного матеріалу. Розподіл коштів буде здійснено 

для комунальних закладів які мають ПЛР-лабораторії і проводять такі тести. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 8). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  579 від 28.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 
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1.9. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що в обласному бюджеті передбачена 

субвенція Драбівській селищній територіальній громаді у сумі 250 000,00 грн 

для проведення капітального ремонту систем водопостачання та вузлів 

обліку. Розпорядженням обласної державної адміністрації від 28.10.2021 

№ 581 „Про внесення змін до Переліку об’єктів, видатки на які у 2021 році 

будуть проводитися за рахунок окремих субвенції з обласного бюджету 

місцевим бюджетам на соціально-економічний розвиток регіонів“ 

коригується назва об’єкту. Цільовий напрямок використання коштів не 

змінюється. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  581 від 28.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

 

1.10. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 28.10.2021 № 586 „Про розподіл коштів субвенції 

з державного бюджету“ по Департаменту соціального захисту населення 

Черкаської обласної державної адміністрації розподіляється субвенція з 

державного бюджету на проектні, будівельно-ремонтні роботи, придбання 

житла та приміщень для розвитку сімейних та інших форм виховання, 

наближених до сімейних, підтримку малих групових будинків та 

забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського 

піклування, осіб з їх числа у сумі 25 825 639 грн. Ці кошти спрямовуються на 

забезпечення житлом 58 дітей-сиріт. Рішення про розподіл коштів було 

прийнято регіональною комісією обласної державної адміністрації виходячи 

з черговості.  

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 10). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Чикало Р.О., який зазначив,  що розподіл здійснено відповідно до 

черговості дітей (дати постановки на чергу). Комісією перевірено наявність 

необхідних документів. Кошти будуть перераховані територіальним 

громадам, які перерахують їх дітям на відповідні рахунки. Кошти повинні 

бути використані на протязі року. Після того як діти знаходять приміщення, 

перевіряються документи, оформлюється договір куплі-продажу та надається 

дозвіл на придбання житла. Для розрахунку в середньому на одну дитину 
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бралось  480 тис грн для міст обласного значення та 400 тис. грн для інших 

міст. У разі економії коштів вони буть повернуті до державного бюджету. 

       Яріш А.А., який попросив уточнити напрямок використання коштів – 

придбання житла чи можна використовувати і на будівельно-ремонтні 

роботи. 

        Чикало Р.О., який зазначив, що на засіданні комісії розглядалось 

питання лише придбання житла. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  586 від 28.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1.11. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 29.10.2021 № 589 „Про розподіл субвенції з 

обласного бюджету на виконання Програми підвищення енергоефективності 

та зменшення споживання енергоносіїв Черкаської області на 2011-2021 

роки“ по Департаменту інфраструктури та житлово-комунального 

господарства Черкаської обласної державної адміністрації, відповідно до 

діючої обласної програми, здійснюється розподіл коштів. Кошти, на умовах 

співфінансування, у сумі 26 418 грн спрямовуються Золотоніській міській та 

Катеринопільській селищній територіальним громадам для погашення 

відсотків за отримані у банках кредити на енергоефективність власного 

житла (теплі кредити). Кошти розподіляються лише тим громадам які 

забезпечують співфінансування з місцевого бюджету. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 11). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  589 від 29.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1.12. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що надійшла субвенція із 

Звенигородської територіальної громади на загальну суму 49 680 грн на 

поточний ремонт території садиби-музею Героя України В. Чорновола 

(укладення бруківки) с Вільховець. Розпорядженням обласної державної 

адміністрації від 29.10.2021 № 590 „Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів“ збільшуються видатки головному розпоряднику бюджетних 
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коштів – Управлінню культури та охорони культурної спадщини Черкаської 

обласної державної адміністрації. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 12). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  590 від 29.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1.13. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 29.10.2021 № 591 „Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку на 

здійснення заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, капітального 

ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури за 

об’єктами у 2021 році“ по Департаменту будівництва Черкаської обласної 

державної адміністрації збільшуються видатки на суму 101 300 000,00 грн за 

рахунок субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на реалізацію 

інфраструктурних проектів та розвиток об’єктів соціально-культурної сфери. 

Ця субвенція постановою Кабінету Міністрів України розподілена за 

об’єктами, зокрема: 

100 000 000,00 грн  по об’єкту „Поточний середній ремонт 

автомобільної дороги загального користування державного значення Н-01 

Київ – Знам’янка км. 198 + 680 – км. 205 + 618 (від перехрестя вул. 

Незалежності – Федорова до перехрестя вул. Незалежності – Соборна, від 

перехрестя вул. Незалежності –Соборна до перехрестя вулиць Соборна – 

Перемоги, від перехрестя вул. Соборна – Перемоги до вул. Героїв 

Холодноярців (АЗС АМІС) м. Сміла“; 

1 300 000,00 грн по об’єкту „Реконструкція незавершеної будівництвом 

будівлі критого басейну гімназії імені С. Д. Скляренка по вулиці Черкаській, 

54 в місті Золотоноша Черкаської області“. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  591 від 29.10.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 
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1.14. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від  01.11.2021 № 599 „Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку на 

здійснення заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, капітального 

ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури за 

об’єктами у 2021 році“ по Департаменту будівництва Черкаської обласної 

державної адміністрації збільшуються видатки за рахунок цільової субвенції 

з державного  бюджету  місцевим  бюджетам на  здійснення  заходів щодо   

соціально-економічного   розвитку окремих  територій на загальну суму       

14 321 600,00 грн.  Кошти будуть розподілені за об’єктами, зокрема: 

1 265 200,00 грн -  „Будівництво стадіону (футбольного поля із 

поліуретановим покриттям розміром 60х40 м, легкоатлетичними доріжками, 

трибунами та освітленням) у Тальнівському навчально-виховному комплексі 

„загальноосвітня школа I-III ступенів № 1 – гімназія“ за адресою: м. Тальне, 

вул. Небесної Сотні, 15“; 

3 000 000,00 грн - „Капiтальний ремонт приміщень дев’ятиповерхових 

корпусів КНП „Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради“ по вул. 

Менделєєва, 3 в м. Черкаси (виготовлення проектно-кошторисної 

документації та отримання експертного звіту)“; 

2 700 000,00 грн - „Капiтальний ремонт приміщень п’ятиповерхового 

корпусу КНП „Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради“ по вул. 

Менделєєва, 3 в м. Черкаси (виготовлення проектно-кошторисної 

документації та отримання експертного звіту)“; 

1 700 000,00 грн - „Капітальний  ремонт  будівлі загальноосвітньої  

школи І-ІІІ ступенів № 11 по вул. Рєпіна, 47 в м. Сміла Черкаської області“; 

2 000 000,00 грн - „Капiтальний ремонт дев’ятиповерхових корпусів 

КНП „Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради“ по                   

вул. Менделєєва, 3 в м. Черкаси“; 

1 226 200,00 грн - „Капітальний ремонт з утепленням фасаду, заміною 

вікон на енергозберігаючі та дверей Маньківського закладу загальної 

середньої освіти І-ІІІ ступенів № 1 Маньківської селищної ради Черкаської 

області за адресою: вул. Благодатна, 3 смт. Маньківка в рамках проекту 

„Термомодернізація Маньківського закладу загальної середньої освіти І-ІІІ 

ступенів № 1 Маньківської селищної ради Черкаської області; 

800 000,00 грн - „Реконструкція незавершеної будівництвом будівлі 

критого басейну гімназії імені С. Д. Скляренка по вулиці Черкаській, 54 в 

місті Золотоноша Черкаської області“; 

1 630 200,00 грн - „Реконструкція стадіону „Шахтар“ по проспекту 

Ватутіна, 11 м. Ватутіне Черкаської області“. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 14). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Погорілий В.Г., який попросив надати пояснення щодо виділення 

додаткових коштів на об’єкти. 
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       Колосюк Г.В., яка зазначила, що в основному це не додаткові кошти, а 

обіцяні кошти субвенції із держбюджету (недофінансовані), що надійшли із 

затримкою. Вони спрямовуються на об’єкти для завершення робіт. Це 

стосується будівництва стадіону у Тальнівському НВК, капітального ремонту 

у Смілянській ЗОШ та Маньківській ЗОШ, реконструкції басейну у               

м. Золотоноша і реконструкції стадіону у м. Ватутіне.   

      Частина ж коштів буде спрямована на коригування проєктів із 

урахуванням інклюзії і виготовлення нової проектно-кошторисної 

документації та отримання експертних звітів. Це по об’єктах Черкаської 

обласної лікарні. У наступному році у кожній області планується 

модернізувати обласні лікарні. Передбачається придбання нового обладнання 

для встановлення і монтажу якого необхідно виготовити ПКД.  

       Гайович В.Ю., який висловив прохання доручити Департаменту 

будівництва обласної державної адміністрації додатково перевірити проекти 

на відповідність чинному законодавству, ДБН. Навів, як приклад, порушення 

при виконанні робіт з реконструкції стадіону „Колос“ у місті Городище. 

Зазначив про недоцільність здійснення озеленення (висадження туй) та 

встановлення бордюрів, адже це, на його думку, заважатиме заїзду машин 

швидкої допомоги, в разі необхідності, а також може стати причиною 

травмування під час тренувань.  

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  599 від 01.11.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1.15. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від  01.11.2021 № 600 „Про розподіл субвенції з 

державного бюджету“ Управлінню освіти і науки Черкаської обласної 

державної адміністрації за рахунок субвенції з державного бюджету на 

здійснення заходів щодо соціально-економічного розвитку окремих 

територій збільшуються видатки у сумі 232 820 грн для придбання 

майданчика для дітей молодшого шкільного віку Комплект Стандарт ДСК-3 

для Комунального закладу „Черкаський навчально-реабілітаційний центр 

„Країна добра Черкаської обласної ради“. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 15). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  600 від 01.11.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 
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1. 16. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що за рахунок субвенції з державного 

бюджету на здійснення заходів щодо соціально-економічного розвитку 

окремих територій, розпорядженням обласної державної адміністрації від  

01.11.2021 № 601 „Про розподіл субвенції з державного бюджету“, 

Департаменту соціального захисту населення Черкаської обласної державної 

адміністрації збільшуються призначення на 60 000 грн. Із цих коштів             

40 000 грн буде спрямовано для придбання медичного обладнання – одного 

електрокардіографу для Стеблівського психоневрологічного інтернату та    

20 000 грн для придбання телевізора для Ротмістрівського будинку-інтернату 

для громадян похилого  віку  та  інвалідів. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 16). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  601 від 01.11.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1.17. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що за рахунок субвенції з державного 

бюджету на здійснення заходів щодо соціально-економічного розвитку 

окремих територій, розпорядженням обласної державної адміністрації від 

02.11.2021 № 602 „Про розподіл коштів субвенції з державного бюджету“, 

збільшуються призначення по  Управлінню охорони здоров’я Черкаської 

обласної державної адміністрації на суму 12 967 500 грн на придбання 

обладнання: 

500 000 грн – інкубатора для новонароджених у пологове відділення 

КНП “Канівська Багатопрофільна лікарня” Канівської міської ради 

Черкаської області“; 

400 000 грн – моніторів пацієнта з капнографією для КНП “Канівська 

Багатопрофільна лікарня” Канівської міської ради Черкаської області“; 

2 000 000 грн – переносної відеоендоскопічної системи з 

відеогастроскопом для КНП “Канівська Багатопрофільна лікарня“ Канівської 

міської ради Черкаської області“; 

2 500 000 грн – флюорографа з цифровою обробкою зображень для 

КНП “Канівська Багатопрофільна лікарня“ Канівської міської ради 

Черкаської області“; 

513 000 грн – інкубатора для новонароджених для КНП “Золотоніська 

багатопрофільна лікарня” Золотоніської міської ради Черкаської області“; 

1 000 000 грн – моніторів пацієнта з капнографією для КНП 

“Золотоніська багатопрофільна лікарня” Золотоніської міської ради 

Черкаської області“; 
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2 000 000 грн – артроскопічного обладнання для КНП  

„Золотоніська багатопрофільна  лікарня“ Золотоніської міської ради 

Черкаської області; 

99 000 грн –  спеціалізованого монітору для новонароджених для КНП 

“Золотоніська багатопрофільна лікарня” Золотоніської міської ради 

Черкаської області“; 

3 955 500 грн – візуалізаційне обладнання для потреб медицини, 

стоматології та ветеринарної медицини (сканер ультразвуковий 

діагностичний RS-85 з набором датчиків), НК 024:2019:40761 – 

загальноприйнята ультразвукова система візуалізації для комунального 

некомерційного підприємства “Черкаська обласна дитяча лікарня Черкаської 

обласної ради”. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 17). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  602 від 02.11.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1.18. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що за рахунок субвенції з бюджету 

Катеринопільської територіальної громади, розпорядженням  обласної 

державної адміністрації від 02.11.2021 № 603 „Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів, перерозподіл видатків бюджету та внесення змін до Розподілу 

коштів бюджету розвитку на здійснення заходів із будівництва, 

реконструкції і реставрації, капітального ремонту об’єктів виробничої, 

комунікаційної та соціальної інфраструктури за об’єктами у 2021 році“,  по 

Департаменту будівництва Черкаської обласної державної адміністрації на 

суму 15 000,00 грн збільшуються призначення на капітальний ремонт 

Катеринопільської амбулаторії загальної практики – сімейної медицини 

комунального некомерційного підприємства „Катеринопільський районний 

центр первинної медико-санітарної допомоги“ Катеринопільської районної 

ради. 

         Також означеним розпорядженням здійснюється перерозподіл видатків 

по Департаменту шляхом: 

         зменшення видатків на суму 2 200 000,00 грн по об’єкту „Реставрація та 

будівництво об’єктів „Мисливського замку“ (охоронний № 1725) та 

впорядкування прилеглого до нього парку, м. Тальне, Черкаської області 

(коригування проектно-кошторисної документації та отримання експертного 

звіту)“;  

         збільшення   видатків   на суму 1 692 343,00 грн на цей же об’єкт, а 

різницю у сумі суму 507 657,00 грн - на „Нерозподілені видатки“. 
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       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 18). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  603 від 31.08.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1.19. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 02.11.2021 № 604 „Про внесення змін до 

Переліку об’єктів, видатки на які у 2021 році будуть проводитися за рахунок 

окремих субвенції з обласного бюджету місцевим бюджетам на соціально-

економічний розвиток регіонів“ по Управлінню культури та охорони 

культурної спадщини Черкаської обласної державної адміністрації 

уточнюється назва об’єкта. Субвенція у  сумі  1 533 000,00 грн вже 

передбачена в обласному бюджеті, але у назві об’єкта була допущена 

технічна помилка (пропущено одне слово). 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 19). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  604 від 02.11.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 
 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок постійної комісії № 15/1 додається до протоколу 

(додаток 7). 

 

 

ВИСТУПИЛИ: 

      Савенко Ю.П., який поінформував депутатів щодо наданих на початку 

засідання постійної комісії доручень. 

       Юрій Павлович повідомив, що по комунальному закладу "Черкаський 

обласний онкологічний диспансер" Черкаської обласної ради, за сприяння 

міністра охорони здоров’я України, було вирішене питання фінансування 

закладу. 
       Станом на ранок заповненість ліжок у закладах охорони здоров’я 

області, які надають допомогу пацієнтам з підозрою та підтвердженим 

випадком гострої респіраторної хвороби COVID-19, становить 46% 

(розгорнуто 2000 ліжок).  У КНП „Черкаська міська інфекційна лікарня“ 
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розгорнуто повний ліжковий фонд - 230 ліжок. На стаціонарному лікуванні 

перебуває 189 осіб, заповненість ліжок становить 82%. 

 

 

Голова постійної комісії                                                       І. ВІШТАК 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                                    С. РАДЧЕНКО 

 

 

 

 

 

 


